
 

 

Treść odpowiedzi na interpelacji radnych Anny Brzezińskiej i Krzysztofa 
Strzałkowskiego  
w sprawie systemu sygnalizacji świetlnej na terenie miasta Marki - Aleja Marszałka 
Józefa Piłsudskiego. 
  

odpowiadając na Państwa interpelację z 4 listopada 2021 r. w sprawie systemu 

sygnalizacji świetlnej na terenie miasta Marki – Aleja Marszałka Józefa Piłsudskiego uprzejmie 

informuję, że została wydana dyspozycja Mazowieckiemu Zarządowi Dróg Wojewódzkich w 

Warszawie zlecenia przeprowadzenia analizy funkcjonowania systemu sygnalizacji świetlnej oraz 

wykonania projektu aktualizacji programów sygnalizacji świetlnej dostosowanej do istniejącego 

natężenia ruchu. 

 
Mam nadzieję, że podjęte działania przyczynią się do dostosowania pracy sygnalizacji 

świetlnej do istniejącego natężenia ruchu na skrzyżowaniach ulic z Aleją Marszałka Józefa 

Piłsudskiego i tym samym usprawnią przepływ ruchu pojazdów na terenie miasta Marki. 

 


